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رابین هود
رابین هــود )Robin Hood( یک فیلم آمریکایی اکشــن ماجراجویی به 

کارگردانی اتو بترست است. 
نویسندگان این فیلم بن چندلر و دیوید جیمز کلی هستند که داستان را بر 

پایه افسانه رابین هود نوشته اند. 
در این فیلم بازیگرانی همچون تارون اگرتون، جیمی فاکس، ایو هیوســن، 
جیمــی درنان، بن مندلســون، تیم مینچین و پاول اندرســن ایفای نقش 
می کنند. رابین هود توســط لاینزگیت در تاریخ ۲۱ ســپتامبر ۲۰۱۸، در 

ایالات متحده به نمایش درآمد. 
این سینمایی داستان لرد جوانی است که در جنگ های صلیبی کشته فرض 
می شود اما زنده مانده و هنگامی که از جنگ باز می گردد، خیانت همسرش 
و ظلم داروغه به مردم را می بیند. او به همراه مرد سیاهپوست مسلمان علیه 

ظلم داروغه می جنگد.
در این فیلم به صراحت ظلم فئودال های کشــیش ها، نســبت به مردم در 

دریافت مالیات زیاد را به رخ می کشد.

چهرهها

شیرین بینا؛ بازیگر سینما و تلویزیون
شیرین بینا در ۲۹ مرداد ۱۳۴۳ در مرند به دنیا آمد. این بازیگر زن تاتر، سینما و تلویزیون 
از سال ۱۳۷۲ با بازی در فیلم »تیک تاک« فعالیت سینمایی خود را آغاز کرد. نام اصلی 
وی شیرین صدق گویا است و بینا نام خانوادگی همسر اوست که وی این نام را به عنوان 
نام هنری خود انتخاب نموده است. نگین صدق گویا، خواهر وی نیز بازیگر است. شیرین 
بینا دارای مدرک لیسانس علوم تربیتی از دانشگاه آزاد است. او برای بازی در فیلم تیک 
تاک، نامزد دریافت جایزه بهترین بازیگر نقش دوم زن در دوازدهمین دوره جشنواره فیلم 
فجر شد. از جمله فیلم هایی که او در آن به ایفای نقش پرداخته می توان به عشقولانس 
)۱۳۹۵(، پنج ستاره )مهشید افشارزاده ۱۳۹۲( ، سگ های پوشالی )رضا توکلی ۱۳۹۲(، 
هیس! دخترها فریاد نمی زنند )۱۳۹۱(، تو و من )محمد بانکی ۱۳۹۱( ، حریم )۱۳۸۷( 
، دایناســور )پرویز شیخ طادی ۱۳۸۶(، ماه شب چهارده )۱۳۸۵(، محاکمه )ایرج قادری 
۱۳۸۵(، جای او دیگر خالی نیســت )۱۳۸۴( ، سرخی ســیب کال )محمدعلی طالبی 
۱۳۸۴(، رویای خیس )۱۳۸۴( -، تب )رضا کریمی ۱۳۸۲( ، روزگار سپری شده )۱۳۸۲( - ، فرش باد )کمال تبریزی ۱۳۸۱(، 

سهراب )سعید سهیلی ۱۳۷۸(، کیسه برنج )۱۳۷۵(، بوی پیراهن یوسف )۱۳۷۴( و تیک تاک )۱۳۷۱( اشاره کرد.

محمدرضا کلهر؛ نامدارترین خوشنویس دوره قاجاریه
میرزا محمدرضا کلهر )۱۲۰۷ کرمانشاه - ۱۲۷۱ تهران( از خوشنویسان صاحب نام در خط 
نستعلیق در زمان قاجار بود. او از خوشنویسان پرآوازه دوره ناصری و از نستعلیق نویسان 
مؤثر در تاریخ هنر ایران به شمار می رود که شیوه ای خاص در نستعلیق نویسی ایجاد کرد. 
این شیوه پس از او و تا حال حاضر شیوه رایج در نستعلیق نویسی دوران معاصر محسوب 
می شــود. محمدرضا کلهر با نگارش روزنامه هایی چون شــرف و شرافت و کتاب هایی 
چون ریاض المحبین و فیض الدموع و ســفرنامه های ناصرالدین شاه قاجار به خراسان 
نمونه هایی برای تمرین مشق در وسعت زیاد برای مشتاقان به جای گذاشت. او به جهت 
خوشنویسی بر روی ســنگ و با مرکب غلیظ که برای چاپ سنگی اجتناب ناپذیر بود 
شــیوه ای پدید آورد که حروف آن چاق و کشــیده ها کوتاه بودند. از آنجایی که ارتباط 
خوشنویسان در اواخر دوره قاجار با سلسله اساتید قدیمی قطع شده بود آثار چاپ شده 
محمدرضا کلهر سرمشق خوبی برای علاقه مندان به خط به شمار می رفت این شیوه تا 
هم اکنون شیوه رایج و مطلوب بسیاری از خوشنویسان معاصر می باشد. از مهمترین آثار خطی او فیض الدَموع است که در 
کتابخانه ســلطنتی ایران نگهداری می شده است. او افزون بر نستعلیق در شکسته نویسی نیز استاد بود. میرزا رضا چون در 
نســتعلیق سرآمد شد و شهرت یافت ناصرالدین شــاه قاجار او را احضار کرد و بسیار مورد توجه شاه قرار گرفت. حتی شاه 
اندکی شخصاً نزد وی مشق خط کرد. ناصرالدین شاه خواست که وی در وزارت انطباعات )وزارت چاپ( به کار گمارده شود 
اما از آنجایی که میرزا مردی بلندهمت و آزادمنش بود نپذیرفت و به کتابتی مختصر و دســتمزدی اندک می ساخت. فقط 
یکبار که ناصرالدین شاه به مشهد می رفت به شوق زیارت حرم امام رضا در اردوی شاه ملازم شد. او در این سفر در ضمن 
ســفر کار خوشنویســی روزنامه وقایع اتفاقیه را انجام می داد که به تدریج چاپ می شد. پس از بازگشت از خراسان با شیوع 
همگانی وبا در تهران، او هم مبتلا شد و در روز جمعه ۲۵ محرم الحرام سال ۱۳۱۰ در گورستانی در حسن آباد که اکنون 

محل آتش نشانی شهرداری تهران است به خاک سپرده شد

کاهش خطر ابتلا به آلزایمر با تزریق واکسن های رایجفیلمبازی
واکســن های معمول خطر آلزایمــر را در افراد بالای ۶۵ ســال تا ۳۰ درصد 
کاهش می دهند. به گزارش ایسنا و به نقل از نیواطلس، تحقیقات جدید نشان 
داده اســت که افراد بالای ۶۵ سال که واکسن های روتین دریافت کرده اند به 
میــزان قابل توجهی کمتر به بیماری آلزایمر مبتلا می شــوند. این مطالعه بر 
اهمیت واکسیناسیون نه تنها در محافظت در برابر بیماری های عفونی بلکه در 
ارائه درجه ای از محافظــت در برابر زوال عقل تاکید می کند. برای اکثر افراد، 
واکسیناسیون بخشی از فرآیندهای بهداشــتی دوران کودکی است که برای 
محافظت از کودکان و جامعه ای که بخشی از آن هستند در برابر بیماری های 
عفونی جدی انجام می شــود. برای افرادی کــه در انتهای دیگر طیف حیات 
قرار دارند، واکســن های دیگر به همین دلایل مهم در نظر گرفته می شــوند. 

واکســن هایی که به طور معمول در دوران کودکی تجویز می شــوند شامل واکسن هایی هستند که در برابر کزاز، دیفتری، سیاه سرفه و 
عفونت پنوموکوک ایمنی ایجاد می کنند. واکسن های کزاز و دیفتری در یک واکسن قرار می گیرند که ممکن است شامل واکسن سیاه 
سرفه )Td/Tdap( نیز باشد. واکسن پنوموکوک )PCV(  برای کودکان زیر پنج سال و بزرگسالان ۶۵ سال و بالاتر توصیه می شود. به 
افراد بالای ۵۰ سال در ایالات متحده و بالای ۷۰ سال در استرالیا و بریتانیا توصیه می شود که واکسن زونا یا هرپس زوستر )HZ( را نیز 
 )AD( دریافت کنند. با توجه به جمع آوری شواهدی مبنی بر اینکه واکسیناسیون بزرگسالان ممکن است خطر ابتلا به بیماری آلزایمر
و زوال عقل را کاهش دهد، محققان دانشگاه بهداشت تگزاس در هیوستون مطالعه ای را برای مقایسه خطر ابتلا به آلزایمر در بزرگسالان 

با واکسیناسیون قبلی و بدون آن انجام دادند.  

بدون شرح

طرحروز

دانستنیها

آتیلا اوزر

چری eQ7 شاسی بلند جدید چینی

یکی از محصولات جدید چری در کلاس شاسی بلند eQ۷ نام 
دارد. این خودرو در بازار چین از ۲۱۸۰۰ تا ۲۹۱۰۰ دلار قیمت 
دارد. از این چری به عنوان رقیب جدی برای بی وای دی سانگ 
پلاس ئی وی نام می برند. باتوجه به اطلاعات چری، شاســی 
بلند ئی کیو۷ براساس پلتفرم تمام آلومینیومی الکتریکی جدید 
توسعه یافته است که علاوه کاهش ۲۵ درصدی وزن خودرو در 
مقایسه با پلتفرم های قبلی چری، اثر مهمی در بهبود کیفیت 
و مقاومت شاسی نیز داشته است. کار با آلومینیوم تقویت شده، 
امکان بیشتری برای مانور در اختیار خودروساز قرار می دهد و 
قطعا یکی از موثرترین راهکارها در مهندسی وزن نیز محسوب 
می شــود. ئی کیو۷ در قسمت دماغه میزبان چراغ های اصلی 
خطی فوق باریک اســت و در بخش هواکش مانندی که پایین 
تر و در طرفین ســپر جلو قرار دارد نیز مه شکن ها قرار دارند. 
این ورودی هوا به خنک شدن سیستم ترمز نیز کمک می کند. 
رینگ های آلومینیومی ۱۹ اینچی به عنوان آپشــن استاندارد 
ارائه می شــود. چــری ئی کیو۷ از منظر ابعــاد برابر با ۴۶۷۵ 
میلیمتــر در طول، ۱۹۱۰ میلیمتر در عرض و ۱۶۶۰ میلیمتر 
در ارتفاع توسعه یافته است. فاصله بین محورها ۲۸۳۰ میلیمتر 
اســت. در بخش فنی یک موتور الکتریکی با ۲۱۱ اسب  بخار 
 eQ۷ خروجی و ۲۸۵ نیوتن متر گشتاور روی محور عقب چری
نصب شده است. بیشینه سرعت برابر با ۱۸۰ کیلومتر برساعت 
محاســبه شده اســت. انرژی مورد نیاز پیشرانه از بسته باتری 
لیتیم –آهن- فسفات با ظرفیت ۶۷.۱۲ کیلووات ساعت تامین 
می شــود. برد حرکتی تریم پایه ۵۱۲ کیلومتر محاسبه شده 
است. باتری از فناوری شــارژ سریع پشتیبانی می کند و طی 
۳۰ دقیقــه از ۳۰ به ۸۰ درصد ظرفیت خود می رســد. داخل 
کابین نیز به سبک خودروهای مدل روز مجهز به دو نمایشگر 
دیجیتال روی کنسول اصلی جلو است. سیستم تهویه و بهبود 
هوای داخل کابین با فیلتر ســی ان۹۵، ســانروف پانورامیک، 

شارژر بی سیم و... از دیگر امکانات قابل اشاره هستند.

تختگاز

 

تا سه سال آینده دو محصول پالایشگاه اصفهان یعنی بنزین 
و گازوئیــل افزایش تولید پیدا خواهند کرد؛ به طوری که بنزین 
تولیــدی در این مجتمع از روزانــه 13.5 میلیون لیتر به 22.7 
میلیون لیتر خواهد رسید همچنین تولید 24.5 گازوئیل به 26 

میلیون لیتر افزایش خواهد یافت.
دکتر محسن قدیری، مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان که سال 
گذشــته به عنوان مرد سال صنعت پالایش نفت کشور معرفی شد؛ در 
آســتانه هفته دولت و در راســتای ارائه عملکرد اقدامات پالایش نفت 
اصفهان در جهت گفتمان رهبر در تحقق گام دوم انقلاب؛ تکمیل زنجیره 
ارزش محصولات و جلوگیری از خام فروشی سومین نشست خبری خود 
با رســانه های سراسری را در محل پتروپالایش اصفهان برگزار کرد تا به 

سوالات اصحاب رسانه در سطح ملی پاسخ دهد.
به گزارش روابط عمومی هلدینگ پتروپالایش اصفهان؛ محسن قدیری 
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان، در این نشســت عنوان کرد: 
هدف هیات مدیره و مدیریت این شرکت همواره بر تمکرززدایی و گریز 
از بروکراسی بوده  است، بر همین اساس سال گذشته ساختار سازمانی 
شــرکت تغییر کرد و به هلدینگ پتروپالایش اصفهان تبدیل شد. وی 
افزود: در هر ســال ۱۱۴ میلیارد دلار انرژی در کشــور هدر می رود که 
می توان با صرفه جویی از این ســرمایه ها در راســتای پیشبرد پروژه ها 

استفاده کرد.
وی با اشــاره به اینکه جهاد تصمیم در پالایشــگاه اصفهان انجام شد 
تا حداکثر ســود برای شرکت به دســت آید گفت: چشم انداز جسورانه 
پالایشگاه اصفهان براساس توسعه پایدار و متوازن با هدف تبدیل شدن 
به هلدینگ موفق پتروپالایشی تنظیم شده تا بتوان به بالاترین ضریب 

پیچیدگی در منطقه تا افق ۱۴۰۵ دست یافت. 
قدیری اضافه کرد: ۷۰ درصد پروژه های هلدینگ در شــرکت های تابعه 
و ۳۰ درصد آن در مجموعه پالایشــگاه اصفهان در حال انجام اســت. 
زیرساخت های پالایشــگاه اصفهان و چارت ها نیازمند اصلاح بود که به 
خوبی انجام شد. البته ما گام بزرگی برای ارتقاء زیرساخت های قدیمی 
پالایشگاه برداشتیم که در این راستا تا افق ۱۴۰۵ به اهداف تعیین شده 
RFCC  احداث واحد ،RHUدست می یابیم. وی ادامه داد: احداث واحد

پالایشی، احداث واحدKHT، احداث بازیابی گاز LPG از گازهای خروجی 
واحد ایزومریزاسیون و احداث تصفیه گازوئیل DHTاز جمله پروژه های 

کیفی است که در دستور کار است.
مدیرعامــل هلدینگ پتروپالایش اصفهان گفت: ۲۳ پروژه در حوزه آب 
برای رفع مشــکل کمبود آب پالایشگاه در دســتور کار قرار گرفت که 
براساس آن مصرف آب پالایشگاه تا نیمه سال آینده ۷۵ درصد کاهش 
می یابد. اکنون در حال نصب تصفیه خانه در شاهین شهر هستیم که آب 
ســیاه را کاملا تصفیه کرده و به پالایشــگاه تحویل می دهد. همچنین 
مصرف آب در فصل سرد کاهش یافته و آب های تصفیه شده در مخازن 

استراتژیک پالایشگاه ذخیره سازی خواهد شد.
ساخت 3 برج کولینگ هیبریدی 

در پتروپالایش اصفهان
قدیری اضافه کرد: قرار است مخازن پالایشگاه به مخازن استان اصفهان 
متصل شــود. انتقال آب از خلیج فارس نیز در دســتور کار بوده و ۲۰ 
میلیون متر مکعب آب تا نیمه اول ســال آینده به پالایشــگاه اصفهان 
می رسد. همچنین در حال نصب سه واحد HERO و CCRO هستیم که 
آب های مصرفی پالایشگاه را تصفیه کرده و مجددا وارد سیستم می کند. 
وی با اشاره به اینکه برای نخستین بار در سال آینده آب شرب را پس از 
۴۴ ســال از پالایشگاه اصفهان به طور کامل قطع کرده و صددرصد آب 
موردنیاز از پســاب تأمین خواهد شد گفت: هم اکنون در حال ساخت ۳ 

برج کولینگ هیبریدی هستیم.

فعالیت های پتروپالایش اصفهان مکانیزه 
مدیریت خواهد شد

مدیرعامــل هلدینگ پتروپالایش اصفهان گفــت: اکنون در حال نصب 
نرم افزار ERP و SAP آلمان در پالایشــگاه هستیم که همه فعالیت های 
موجود را مکانیزه خواهد کرد. فرایندها با اجرای این نرم افزار شاخص محور 
شــده و می توان آن را براساس کیفیت کنترل کرد. با استفاده از هوش 
مصنوعی و داده های این نرم افزار، نقشــه استراتژیک پالایشگاه اصفهان 
تدوین خواهد شــد. قدیری اضافه کرد: تولید بنزین پالایشگاه اصفهان 
اکنون به ۴۰۰ هزار بشکه و ۱۴ میلیون لیتر در روز رسیده است. پروژه  
RFCC منجــر به افزایش ۷.۹ میلیون لیتر در روز بنزین خواهد شــد. 
پالایشگاه اصفهان می تواند در رفع ناترازی بنزین کشور ایفای نقش کند.

مشعل های پالایشگاه اصفهان
 به آنالایزر آنلاین محیط زیست متصل است

وی ادامــه داد: در پالایشــگاه اصفهــان تا ســال ۱۴۰۴، ۱۲ محصول 
استراتژیک از گوگرد تولید خواهیم کرد که شامل انواع کودهای گوگردی 
بــوده و هرســال ۱۰ همت درآمد ایجاد خواهد کــرد. این مجموعه در 
راستای چشم انداز ۱۴۰۵ و تبدیل شدن به هلدینگ موفق پتروپالایشی 

به دنبال رساندن ضریب پیچیدگی به ۱۲.۶ هستیم.
مدیرعامــل هلدینــگ پتروپالایش اصفهــان گفت: ســود هلدینگ 
پتروپالایشی شپنا تا سال ۱۴۰۵ به ۴.۲ میلیارد دلار خواهد رسید. تولید 
کودهــای گوگردی، تولید الکل های چرب و رفع ناترازی بنزین از جمله 

حوزه هایی است که پالایشگاه اصفهان در آن ایفای نقش می کند.
وی با اشاره به اینکه همه مشعل های پالایشگاه اصفهان به آنالایزر آنلاین 
محیط زیســت متصل اســت افزود: با اجرای پروژه های حوزه آب نیاز 
پالایشگاه اصفهان به آب شــهری کاهش خواهد یافت و از زاینده رود و 

یا دریچه هیچ آبی در پالایشگاه مصرف نخواهد شد.
حاشیه سود پالایشگاه اصفهان

 به 11 درصد رسیده است
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان گفت: به دنبال تولید محصولاتی 
هستیم که ســودآوری بیشتری داشته باشــد. در زمان شروع فعالیت، 
پالایشــگاه اصفهان ضررده بود اما با مدیریتی که انجام شد حاشیه سود 

شرکت به ۱۱ درصد رسیده است.
قدیری اضافه کرد: همه بنزین تولید پالایشــگاه اصفهان استاندارد یورو 

۵ دارد.

با راه اندازی معاونت هوش مصنوعی بهره وری پتروپالایش 
اصفهان 10 برابر افزایش می یابد

مدیرعامــل هلدینگ پتروپالایش اصفهان از راه انــدازی معاونت هوش 
مصنوعــی در این هلدینگ نیز خبر داد و گفت:با فعالیت مناســب این 
معاونت و قرار گرفتن آن در فرآیندهای هلدینگ، بهره وری پالایشــگاه 

۱۰ برابر افزایش می یابد.
قدیــری، با بیان اینکه بــا وجود هوش مصنوعی دیگر نیــازی به افراد 
متخصص نداریــم، تصریح کرد: بیش از یک هــزار تخصص در هوش 
مصنوعی تعریف شــده و ما فقط دیتــا را برای این هوش تعریف کنیم، 

خروجی های تخصصی را دریافت خواهیم کرد.
مدیرعامل پالایشــگاه اصفهان در ادامه با تأکید بر اینکه با اســتفاده از 
ظرفیــت نخبگان و جوانان در هلدینــگ پتروپالایش اصفهان موفق به 
تحقق همه اهدافمان شدیم، گفت: همه پروژه ها در این شرکت پالایشی 
با SPI بالای ۹۸ درصد در حال انجام است و راهبرد در پالایشگاه اصفهان 
تغییر کرده اســت. ما دیگر وابســته به نفت نیستیم و برای رسیدن به 
پتروپالایش در حال حرکت هســتیم. مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان افزود: هم اکنون در حال پیاده سازی روش ای آرپی با الگوبرداری 
از اس ای پی آلمان هســتیم؛ ۹ ماژول امسال استفاده می شود و خروجی 

این برنامه به هوش مصنوعی وصل خواهد شد.
تا سال 1405 به سازمان یادگیرنده تبدیل می شویم

قدیری با بیان اینکه تا سال ۱۴۰۵ به سازمان یادگیرنده تبدیل خواهیم 
شــد، افزود: مدیران ما به عنوان مربی به منظور ارتقای ســطح دانش و 

تخصص کارکنانشان نقش آفرینی خواهند داشت.
وی با اشــاره به دســتاوردهای هلدینگ پتروپالایش اصفهان در زمینه 
اســتفاده از فناوری های نو برای تولید انــرژی اظهار کرد: در این زمینه 
شرکت زیرمجموعه مشعل پویا تا سال ۱۴۰۵، بیش از یک هزار مگاوات 

برق تولید خواهد کرد.
تحریم ها محدودیتی برای پالایشگاه اصفهان

 ایجاد نمی کند
مدیرعامــل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با تأکیــد بر اینکه تحریم ها 
محدودیتی برای ما ایجاد نخواهد کرد، گفت: شــرکت راهبر ترابر انرژی 
در آینده بزرگ ترین شرکت حمل ونقل ایران خواهد شد و تاکنون ۲۰۰ 
تانکر برای این شرکت خریداری شده و تمام اقدام های آن با شرکت ملی 

پالایش و پخش فرآورده های نفتی هماهنگ می شود.

450 پروژه پتروپالایشی 
در قلب نصف جهان رکورد بزرگی است

مرد سال صنعت نفت ایران؛ با اشاره به اینکه ۴۵۰ پروژه با پیشرفت بالای 
۱۶ درصد در هلدینگ پتروپالایش اصفهان در حال انجام است تصریح 
کرد: در شرکت سهروردی پالایشگاه اصفهان پروژه آراچ یو به عنوان یک 
ابر پروژه در حال اجراست که در قالب آن ۶ زیرپروژه اجرایی می شود و 

۴ میلیارد دلار در آن سرمایه گذاری شده است.
مدیرعامل پالایشــگاه اصفهان؛ شرکت اکســیر ایرانیان را یکی دیگر از 
زیرمجموعه های این شرکت برشمرد و گفت: پروژه مرتبط با این شرکت 
تا پایان امسال به بهره برداری می رسد و روزانه ۳۰ هزار بشکه کروسین را 
با کاتالیست ایرانی تصفیه خواهیم کرد. وی با اشاره به اینکه برای پیشبرد 
اهداف اچ اس ئی باید همه واحدها همسو با یکدیگر به این سمت حرکت 
کنند، افزود: نمودار سازمانی هلدینگ پالایشی اصفهان نیز بر این اساس 
چیده شده است. تمامی پروژه های این شرکت دارای آرای آی بالای ۳۰ 
درصد هســتند و با اجرای پروژه های اچ اس ئی، بار روانی اجرای پروژه ها 

کاهش می یابد.
نگرش مدیریت پتروپالایش اصفهان

 به سمت سلامت کارکنان و مدیریت بحران است
وی با تأکید بر اینکه نگرش ما امروز به سمت اچ اس ئی، سلامت کارکنان 
و مدیریت بحران اســت، گفت: در این زمینه نمودار سازمانی مدیریت 
بحران ایجاد کردیم و اچ اس ئی و مدیریت بحران را با هوش مصنوعی به 
یکدیگر متصل کردیم و همه دوربین های موجود در پالایشگاه اصفهان 
اصلاح شــده و با هوش مصنوعی در ساختمان مدیریت بحران مرکزی، 
نظارت می شود، همچنین سیستم ماشینی برای حضور و تردد افراد در 

بحران ها ایجاد کرده ایم.
مدیرعامل شــرکت پالایش نفت اصفهان ساخت زمین آتش استاندارد 
براساس اســتانداردهای بین المللی و مشخص کردن نقاط کور و تغییر 
مسیر آب آتش نشانی پالایشگاه و بهبود آن را از دیگر اقدام های انجام شده 
در پالایشــگاه اصفهان برای بهبود وضع اچ اس ئی در این واحد پالایشی 
دانست. قدیری به این مسئله تاکید کرد: به سرمایه گذاری خارجی نیاز 
نداریم زیرا با مدیریت صحیح و انضباط مالی، هم اکنون نقدینگی داریم 
و مدیریت مالی با کنترل پروژه ارتباط مســتقیم دارد. هیچ چالشی در 
پالایشــگاه وجود ندارد که به کمک جوانان ایرانی قابل حل نباشد. همه 
کارکنان در پالایشــگاه اصفهان مالک هســتند و سهامدار این شرکت 

محســوب می شــوند. هفته قبل با موافقت هیات مدیره سهم ۳۰ 
میلیونی برای سهامداری کارکنان مشخص شد. وی افزود: در سالی که 
گذشت این پالایشگاه رتبه اول سوددهی شرکت های پالایشی بورسی و 
غیربورســی را کسب کرد که ۳۸.۷ همت میزان سود بوده است که ۴۰ 

درصد از این سود در پروژه های توسعه ای به کار گرفته می شود.
تربیت 200 مدیر متخصص در پتروپالایش اصفهان

 برای صنعت نفت
قدیری افزود: رویه پالایشــگاه به سمت پرورش مدیران استراتژیک در 
مجموعه است و در این راستا تا چند سال آینده ۲۰۰ مدیر استراتژیک 
را به مجموعه و کشور تقدیم خواهیم کرد. از یک هزار نیروی استخدام 
شده ۶۵۰ نفر از آنها را نخبگان تشکیل داده و جوان سازی را مدنظر قرار 
دادیم. مرد سال صنعت نفت ایران افزود: در نظر داریم که در پایان سال 
۱۴۰۳ به رتبه چهارم بلوغ سازمانی و در سال ۱۴۰۵ به رتبه پنجم بلوغ 

سازمانی و سازمان دانش بنیان دست پیدا کنیم.
قدیری دربــاره انتقال آب از دریای عمان گفت: به کمک اســتانداری 
اصفهان انتقال آب از دریای عمان صورت می گیرد؛ با اجرای این طرح ۷۵ 
درصد آب مصرفی پالایشــگاه تا ابتدای نیمه سال آینده کاهش می یابد 
و اســتفاده از آب فاضلابی که ۱۴ سال قبل مجوز استفاده آن را دادند، 

کفایت ما را برای مصارف پالایشگاه خواهد کرد.
مدیریت های کلیدی در پتروپالایش اصفهان 

در دست بانوان است
وی با اشــاره به اینکه شــرکت نفتی اکســیر ایرانیان که یک شرکت 
دانش بنیان در بحث شوینده ها است و تماماً توسط کادر مدیریتی بانوان 
اداره می شود ۴۰ میلیون یورو سود دارد که محصولات با کیفیتی را ارائه 
می کند و نشان می دهد که جایگاه بانوان در کشور ما شناخته شده است.

وی با اشــاره به اینکه در بخش صادرات ۲ شــرکت راه اندازی شده که 
صادرات محور هستند، گفت: تا سال ۱۴۰۵ کلیه محصولات به جز بنزین 
و گازوئیل صادر می شــوند و کودهای گوگردی نیز بعد از اســتفاده در 
کشــور و تأمین نیاز داخل، صادر می شــوند؛ در این راستا اداره نظارت 
بر مبادلات نفتی راه اندازی شــده که تمام صادرات را کنترل می کند و 

شفافیت را حاکم می کند.
با مدیریت صحیح می توانیم حدود 600 تا 700 میلیون یورو 

در پالایشگاه اصفهان سرمایه داشته باشیم
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با اشــاره به ایجاد شرکت های 
دیگر در زیرمجموعه این هلدینگ اظهار داشــت: بــا ایجاد واحدهای 
جدید، گوگرد را که عنصری مزاحم است تا سال ۱۴۰۵ به ۱۲ محصول 
راهبردی تبدیل می کنیم که سالانه پنج هزار میلیارد تومان سود عاید 

این شرکت خواهد کرد.
این مقام مسئول اشــاره کرد: با مدیریت صحیح می توانیم حدود ۶۰۰ 
تا ۷۰۰ میلیون یورو در پالایشــگاه اصفهان ســرمایه داشته باشیم. در 
زمان حاضر پنج دســتگاه آنالیزر در پالایشــگاه داریم که بطور برخط 
)آنلاین( میزان آلودگی را به محیط زیســت گزارش می کند که تاکنون 

شاخص های ما پایین تر از حد استاندارد بوده است.
قدیری با تاکید بر اینکه با اجرای برخی از طرح ها به قُطب تولید پروپیلن 
ایران تبدیل خواهیم شــد، افزود: عمده محصــولات ما در این بخش، 

صادراتی خواهد بود و به جلوگیری از خام فروشی کمک خواهد کرد.
افزایش تولید بنزین و گازوئیل در پتروپالایش اصفهان

قدیری با اشــاره به اینکه برنامه ما این اســت که تا سه سال آینده دو 
محصول این پالایشگاه یعنی بنزین و گازوئیل افزایش تولید پیدا کنند 
افــزود: در نظر  داریم بنزین تولیدی در این مجتمــع را از روزانه ۱۳.۵ 
میلیون لیتر به ۲۲.۷ میلیون لیتر برسانیم همچنین تولید ۲۴.۵ گازوئیل 

را به ۲۶ میلیون لیتر افزایش دهیم.

نشست خبری مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان در آستانه هفته دولت با رویکرد گزارش عملکرد 2 ساله با حضور اصحاب رسانه های ملی

مدیرعامل پتروپالایش اصفهان در آستانه هفته دولت و در نشست خبری با رسانه های ملی عنوان کرد:

اجرای ۴۵۰ طرح پتروپالایش؛ در قلب نصف جهان، رکورد بی نظیری است


